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Zpráva o činnosti Školské rady při ZŠ a MŠ Pustiměř, okres Vyškov, za rok 2022 

 

          Rok 2022 byl druhým rokem činnosti současné Školské rady při ZŠ a MŠ Pustiměř. Školská rada 

pracovala v tomto složení: 

- za ZŠ a MŠ Pustiměř: Jiří Bubeník (předseda ŠR), Monika Kurková a Taťána Ambrosová 

(místopředsedkyně ŠR) 

- za obec Pustiměř:  Petra Provazníková (zapisovatelka), Marcela Klimešová, Lukáš Peška 

- za rodiče žáků: Stanislav Musil (místopředseda), Sylva Smejkalová, Hana Suchá 

 

          V kalendářním roce 2022 se školská rada sešla celkem 2 x na řádné členské schůzi (9.6. a 6.10.).          

V tomto období schválila Školská rada: 

 - výroční zprávu ŽŠ a MŠ Pustiměř za rok 2021/2022 

- aktualizace Školního řádu od 1.9. 2022 – se změnami ve ŠŘ seznámil školskou radu pan ředitel 

 

         Dále byly členové Školské rady seznámeni s dalšími aspekty činnosti školy a mohli se k nim 

vyjádřit: 

- připomínky rodičů z třídních schůzek (jaro i podzim) 

- seznámení se změnami ve školním vzdělávacím programu v souvislosti s navyšováním hodin 

informatiky – navýšení hodin informatiky ve 4., 7-9. roč., drobné (nepatrné) úpravy učebního obsahu 

v dalších předmětech – vysvětlení změn proběho opakovaně (jaro i podzim) 

- nejdůležitější akce školy (pobyty, exkurze, kulturní a společenské akce, projekty, ….) 

- důkladnější informování rodičů při přihlašování žáků do volitelných předmětů (6.-7. roč.) 

- náročnost podoby rozvrhu pro žáky 4. roč. – dělení na skupiny a časté stěhování 

- úspěchy žáků na olympiádách a soutěžích, výsledky testování, příprava žáků ke studiu na SŠ   

- výsledky zápisu do 1. roč. 

- hned v úvodu škol. roku zasílat rodičům seznam pomůcek 

- možnost vidět opravené písemky ve vyšších ročnících (žáci si mohou všechny hodnocené písemné 

práce ofotit) 

 

Členové školské rady jsou na schůzkách pravidelně informováni o nejdůležitějších aktivitách školy,           

o krátkodobých i dlouhodobých záměrech ve výchově a vzdělávání žáků. Mají také možnost vznášet 

připomínky k veškerým problémům a nejasnostem, které se mohou objevit v  chodu ZŠ či MŠ 

(vdělávání, organizace, hospodaření …). 

 

          Všem členům školské rady patří poděkování za vstřícnost, ochotu spolupracovat a poskytovat 

vedení školy zpětnou vazbu ze strany rodičovské i širší veřejnosti.    

 

  

15. července  2023                                                                       Mgr. Jiří Bubeník    

 

 


